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Tisztelt Elnök Asszony!

A Hsz. 91 . § (1)-(2) bekezdése, valamint 118 . § (1) bekezdése alapján - figyelemmel a 115 . §
(2) bekezdésére - bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánok intézni Kóka
János Miniszter úrhoz

Hol tart a szolnoki MÁV Kórház reallokációs folyamata?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az 1967-ben alapított Szolnoki MÁV Kórház a vasútegészségügy részeként működik, így
Jász-Nagykun-Szolnok megye és Szolnok városa a vasútegészségügy szempontjából
különösen kiemelt terület. Az intézmény a vasutas dolgozók ellátása mellett részt vesz
Szolnok város és a megye lakosságának egészségügyi ellátásában is . A sikeresen működő
kórház 2001-ben gazdálkodási válságba került, emiatt kincstári biztost is kirendeltek .

A GKM a kidolgozott válságkezeléssel együtt 2003 . elejére elkészítette a vasútegészségügye
fejlesztési programot, ennek részeként a kórház fejlesztési tervét . A kórház olyan szakmai
profil kialakításába kezdett, amely a vasutas dolgozók legjellemzőbb foglalkozási
megbetegedésének regionális, országos klinikai ellátását biztosíthatja . Ennek keretében
tervezték egy mozgásszervi megbetegedéseket ellátó centrum kialakítását. Emellett sikeresen
bekapcsolódtak az irányított betegellátási modellkísérletbe is .

A minisztériumi átalakításokat követően mára azonban teljes mértékben bizonytalanná vált a
szolnoki MÁV Kórház sorsa. A korábban megkezdett reallokáció félbeszakadt, a folyamat
minisztériumi elindítója már nem található a posztján . Olyan információkat is lehet hallani,
amely szerint az Ortopédia költözésére és a műtőegység kialakítására 2003 . évben szánt
összegek hiányoznak a költségvetésből .

A bizonytalanság ellenére a kórház továbbra is igyekszik színvonalasan ellátni feladatát, a
jövőt illető korrekt tájékoztatás azonban a kórház dolgozóinak munkája mellett
megkönnyítené a betegek ellátását is .

Kérdés benyújtása



Mindezek alapján szeretném kérni a Tisztelt Miniszter Urat, hogy tájékoztasson :

1 . Hol tart a szolnoki MÁV Kórház reallokációs folyamata?

2 . Hol tart a szolnoki Hetényi Géza Kórház és a MÁV Kórház közötti
megállapodás, ill . annak végrehajtása?

3 . Mikor költözik az Ortopédia, és van-e arra fedezet, hogy a műtőegységet
kialakítsák? Történt-e felelősségre vonás az esetleges pénzügyi hiány
kialakulása miatt?

4 . Mikor lesz a kórháznak megbízott Főigazgató Főorvosa, és meddig töltheti
be ezt a posztot?

A választ írásban kérem.

Budapest, 2005 . március 2.

Tisztelettel :

dr. Kis Zoltán
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